

07.09.2022

الدوحة في ٢٠٢٢/٩/٧ م

Mr. Nasser Abdullah Al Abd Al Ghani
Director, Market Operations & Control Dept.,
Qatar Stock Exchange
Doha, Qatar

السيد/ ناصر عبد الله العبد الغني، المحترم
مدير إدارة عمليات السوق والمراقبة
بورصة قطر
الدوحة، قطر

Dear Sir

تحية طيبة، وبعد،،

Sub.: MCCS EGA & OGA Meetings

الموضوع: إجتماع الجمعية العامة العادية لمجمع شركات المناعي

Please be advised that the Ordinary General Assembly meeting of Mannai Corporation, Qatari Public Shareholding Company (the "Company") was held virtually using Zoom application platform in the evening on Wednesday, 7th September 2022. Following hearing the message of HE the Chairman, the meeting unanimously resolved the following:

أرجو أن أخطر سيادتكم أن اجتماع الجمعية العامة العادية لمجمع شركات المناعي، شركة مساهمة عامة قطرية ("الشركة") قد تم عقده افتراضياً عن طريق تطبيق "زوم" مساء يوم الأربعاء الموافق ٧ سبتمبر ٢٠٢٢ م وبعد سماع كلمة سعادة رئيس مجلس الإدارة، أسفر الاجتماع عما يلي من قرارات تم اتخاذها بالإجماع:

OGA Resolutions:

قرارات الجمعية العامة العادية:

1. Approving the Board of Directors Report on the announcement of Interim Cash Dividends.
2. Approving the Board of Directors' proposal for an Interim cash dividend payment of QR3.15 per share, being 315% of the nominal share value.
3. Authorizing Mr. Khalid Ahmed Al Mannai with all the powers to take the procedures necessary for execution of Assembly resolutions before all the official authorities and entities in Qatar.

١. التصديق على تقرير مجلس الإدارة حول إعلان أرباح نقدية مرحلية.
٢. التصديق على مقترحات مجلس الإدارة بشأن توزيع أرباح نقدية مرحلية بمعدل ٣,١٥ ريال قطري للسهم الواحد تمثل نسبة ٣١٥% من القيمة الاسمية للسهم.
٣. تفويض السيد/ خالد أحمد المناعي بكافة السلطات لاتخاذ الإجراءات اللازمة لتنفيذ قرارات الجمعية العامة لدى كل الجهات والسلطات الرسمية في دولة قطر.

Thank you and best regards,

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،،،،



سانتوش كريشنامورثي
Chief Financial Officer المدير المالي

cc.: Qatar Financial Markets Authority
Encl.: Press Release



صورة: هيئة قطر للأسواق المالية
مرفقات: بيان صحفي

موجز صحفي للنشر يوم الأربعاء الموافق ٧ سبتمبر ٢٠٢٢ م



الجمعية العامة العادية

٧ سبتمبر ٢٠٢٢

قطر (٧ سبتمبر ٢٠٢٢) - إنعقدت الجمعية العامة العادية لمجمع شركات المناعي ش.م.ع.ق (ورمزه في بورصة قطر MCCA) عن طريق تقنية الاتصال المرئي في الدوحة في تمام الساعة السادسة والنصف مساءً لاقتراح توزيع أرباح مرحلية على المساهمين عقب البيع الناجح للشركة التابعة المملوكة بالكامل للمجمع، إنيتم إس.إيه. (المعروفة سابقاً بـ"جي.إف.آي. أنفورماتيك") في العشرين من شهر يوليو ٢٠٢٢ م.

وفي هذه الجمعية العادية، أجاز المساهمون توزيع أرباح مرحلية بمعدل ٣,١٥ ريال قطري للسهم الواحد تبلغ إجمالاً ١,٤٣٧ مليون ريال قطري يتم توزيعها على المساهمين ويتم تمويلها بالكامل من فائض النقد المتحصل من بيع هذه الشركة التابعة عقب تسوية التمويل البنكي ذي الصلة.

وقد أدى بيع إنيتم إس.إيه. إلى توليد مبلغ ١,٠٥٣ مليون يورو في شكل متحصلات نقدية إجمالية مكّنت من الموافقة على أرباح مرحلية، بالإضافة إلى سداد كافة القروض ذات الصلة بعملية الاستحواذ، مما أدى إلى خفض الدين البنكي الإجمالي للمجموعة بمعدل ٤,٠٤ مليار من ٨,٠٧ مليار ريال قطري كما في ٣١ ديسمبر ٢٠٢١ إلى ٤,٠٣ مليار ريال قطري كما في ٣١ يوليو ٢٠٢٢ عقب هذه الصفقة.

وقال سعادة الشيخ سحيم بن عبد الله بن خليفة آل ثاني، نائب رئيس مجلس الإدارة، خلال ترؤسه الاجتماع "لقد ظلت سياسة مجمع المناعي المعلنة اعتبار توزيع أرباح مكوناً مهماً و جزءاً من مساعينا المستمرة لتقديم قيمة طويلة الأجل للمساهمين و المستثمرين على حدٍ سواء، وعلى مدى تلك الخمسة عشر عاماً دفع المناعي حتى الآن ٢,٢٣ مليار ريال قطري كأرباح أسهم. وعقب دفع الأرباح المرحلية المقترحة، يسعدني القول بأن إجمالي الأرباح الموزعة من قبل مجمع المناعي لمساهميته سيرتفع إلى ٣,٦٣ مليار ريال قطري منذ الإدراج في ٢٠٠٧".





ORDINARY GENERAL ASSEMBLY 7th September, 2022

Qatar, 7 September, 2022 - Mannai Corporation QPSC (Qatar Exchange: MCCS) today held an Ordinary General Assembly meeting via video conferencing in Doha at 6.30 p.m. to propose an interim dividend to be distributed to shareholders following the successful sale of the wholly owned subsidiary, Inetum S.A. (formerly known as GFI Informatique) on 20th July 2022.

In this Ordinary General Assembly, the shareholders approved the distribution of an interim dividend of QR 3.15 per share amounting to QR 1,437 Million in total to be distributed to shareholders, funded entirely from the surplus cash realised from the sale of this subsidiary, after settling the related bank financing.

The sale of Inetum S.A. generated EUR 1,053 Million in total cash proceeds, enabling the approved interim dividend as well as the repayment of all loans related to the acquisition, reducing the Corporation's total bank debt by QR 4.04 Billion from QR 8.07 Billion as of 31st December 2021 to QR 4.03 Billion as of 31st July 2022 subsequent to this transaction.

H.E. Sheikh Suhaim Bin Abdulla Al Thani, Vice Chairman of Mannai Corporation, chairing the meeting stated:

"...since listing on the Qatar Exchange 15 years ago, it has been Mannai Corporation's stated policy that dividends are an important part of delivering value to our shareholders and investors. Over these 15 years, Mannai Corporation has so far paid QR 2.23 Billion in dividends. After payment of the proposed interim dividend, I am pleased to say that total dividends distributed by Mannai to its shareholders will rise to QR 3.63 Billion since listing in 2007."

